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Møtereferat 

11.04.2023 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 11.04.2023 på Røde kors huset. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Tor Dalevold, Thorbjørn Erntzen, Lillian Holden, Ove Corneliussen, Thomas 

Gundersen (litt forsinket) og Erling Brekke. 

Ikke til stede 

John Håkonsrud, Bjørnar Skaar, Grete Sandsmark, Kåre Peder Rasmushaugen, Sverre 

Hamre, Irene Hagen og Mike Tony Bråten 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentar til innkallingen. Sakslisten er: 1. Hallingmarken, 2. Skogdagen 18. 

Mai, 3. Skytebane vakter/åpning, 4. Årsplan oppdatering, 5. Simulator prosjekt, 6. 

Eventuelt 
 
 

Sak 13/23 Hallingmarken 

- Skal vi på hallingmarken 2023? 06.07 - 09.07. 

- Det utarbeides en prosjektgruppe på dette, som får mandat til å planlegge 

dette utenom styrets aktiviteter. 

- Forslag om innkjøp av stand telt på 3x6m til bruk til flere oppgaver. Dette er 

styret enige i, og vi går for innkjøp av ett slikt telt. 

Sak 14/23 Skogdagen 18. Mai 

- Vi skal stille på skogdagen. Hvem kan stille opp på dette? 

- Vi skal ha fiskeaktiviteter og hagleskyting. 

- Forslag om å gjennomføre noe aktivitet på standen, for å fange litt interesse 

hos flere. 

Sak 15/23 Skytebane vakter/åpning 

- Skytebanene skal åpne i begynnelsen av mai. Primært 1. tirsdag i mai, dersom 

snøen tillater det.  

- Ove tar kontakt med leder for riflegruppa og haglegruppa om når vaktlisten 

for sesongen er klar. 

 

Sak 16/23 Årsplan oppdatering 

- Årsplan ble gjennomgått og oppdatert. 

- Excel filen oversendes til Ove for oppdatering i Outlook kalenderen. 

Thorbjørn ordner dette. 
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Sak 16/23 Simulator prosjekt 

- Thorbjørn har undersøkt rundt dette. 

- Er dette lek eller vil det faktisk gjøre litt nytte for medlemmene?  

- Kostnadsramme fra 90.000,- til 180.000,- avhengig av utstyrsnivå. 

- Prosjektgruppe er opprettet for dette, og de skal utarbeide en rapport på dette 

før eventuelt innkjøp. 

Sak 17/23 Eventuelt 

- Hyttegruppa: Ikke noe spesielt 

- Kasserer: har kommet inn noe fra Sparebankstiftelsen. 

- Fiskegruppa: Bjørnar overtar epost i løpet av mai, Ove, Erling og Bjørnar 

samarbeider om dette. 

- Nestleder: I forbindelse med lotteri på Hallingmarken, dette må undersøkes 

med Politiet, og bør gjøres så snart som mulig. Erling og Lillian samarbeider 

om dette. 

- Leder: Dronesøk etter rådyr, skal undersøkes hvor mye vi får dekket av dette.  

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.00 av møteleder Thorbjørn. 

Referert av: Ove Corneliussen 

 


